
Verslag vergadering sportraad 
12-02-2014  -  Demerstrand  
 
 
Aanwezig: Karen, Simone, Eddy, Erik, Guido, Josephine, Koen, Patrick, Birgitte, Ronny, Luc (verslag). 
Verontschuldigd: Mieke, Eddy, Isabelle 
 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergaderingen 
Verslag bestuursvergadering dd. 08-01-2014: geen opmerkingen. 
Verslag algemene vergadering dd. 24-01-2014: geen opmerkingen. 
 
 
2. Evaluatie AV 
De vergadering was kort en goed.   
Conform onze statuten zijn afwezige clubs ontslagnemend. Indien ze dit wensen kunnen ze terug aansluiten via 
de gewone procedure. 
 
 
3. Evaluatie Kampioenenhuldiging 
> De voorzitter vraagt dat in de toekomst alle bestuursleden in gelijke mate de handen uit de mouwen steken, 
zowel bij de voorbereidingen alsook de dag zelf. 
> De helpende sportclub (volley Gems) heeft uitstekend gewerkt. 
> Geheel onverwacht ontvingen we van het gemeentebestuur een rekening voor het verbruik van drank. Karen 
informeert. 
> Positief: dubbel interview genomineerden. 
> Aandachtspunten voor volgend jaar: 

• Vooraf beter afspreken welke dranken we zullen schenken 
• De genomineerden beter voorbereiden op de vragen die hen gesteld worden 
• Betere afspraken aangaande taakverdeling maken 

 
 
4. Antwoord AGB op ons advies i.v.m. betalen bergingen Demerstrand 
> Karen verduidelijkt het enigszins onduidelijk antwoord. 
> Zoals eerst voorzien, worden alle clubs ingelicht. Ook atletiek en tennis. 
> Voor alle duidelijkheid: het gaat over bergruimte die huurders innemen voor materiaal dat geen eigendom van de 
gemeente is. 
 
 
5. ISB-congres 
Gaat dit jaar door in Jabbeke op 19 en 20 maart. Het thema is “Kiezen voor Sport – Investeer in ruimte voor sport”. 
De bestuursleden krijgen alle info via de sportdienst. Gevraagd wordt om snel te laten weten of men mee wil. 
 
 
6. Varia 
> Sporadisch gebruikt atletiekclub Jong en Fit een berging in de oude bouw als ruimte om te sporten.  Voor een 
gesprek hierover zal een afgevaardigde van de vereniging uitgenodigd worden op de volgende vergadering.  
> Onze statuten bepalen dat sportverenigingen niet bij andere adviesraden mogen aangesloten zijn.  Sommige 
verenigingen willen een dubbele aansluiting.  Dit omdat ze als vereniging subsidies kunnen krijgen via de cultuur- 
of seniorenraad, en als erkende sportclub hun leden jaarlijks een toelage kunnen krijgen van hun ziekenfonds.  
Het bestuur beslist dat onze regels voor erkenning en aansluiting onveranderd blijven. 


